
 

 
 
 

Onderwerp: Jongeren toch weer opgevangen in gesloten inrichting 
 
 
Inleiding: 
In het Algemeen Dagblad van vrijdag 18 oktober las de fractie 
van de PvdA het artikel: Jongeren toch weer opgevangen in 
gesloten inrichting. Reden voor de sociaal democraten om de 
volgende vragen te stellen. 
 
1: Vraag: 
Is het college op de hoogte dat er bij Woodbrookers sinds deze maand weer vijf plekken 
beschikbaar zijn voor (gesloten) opvang en dat dit mogelijk uitgebreid wordt naar tien? 
 
Antwoord: 
Het college is op de hoogte van de beschikbaarheid van vijf plekken, maar dat is niet bij 
Woodbrookers. 
Wij verwijzen voor de juiste uitleg naar het bijgevoegde schrijven “Jeugdzorg-plus 
contractering 2024 in Friesland” van wethouder Kramers van de centrumgemeente 
Leeuwarden. 
Aanvullend, c.q. verduidelijkend daarop: de locatie Woodbrookers is definitief gesloten 
als locatie voor jeugdhulp en wordt op korte termijn door Jeugdhulp Friesland afgestoten. 
Daarmee is ook het hele idee verlaten van een grootschalige (half)open jeugdhulplocatie 
waar jongeren zowel in een open als in een gesloten setting werden opgevangen en 
behandeld. 
 
2: Vraag: 
Hoe duidt het college dat er kort nadat Woodbrookers gesloten is opnieuw in gebruik is 
genomen met Jeugdzorg als doel?   
 
Antwoord: 
Zie ook hiervoor het bijgevoegde schrijven van de centrumgemeente, waarin de actuele 
en ingrijpend gewijzigde vormgeving van de gesloten jeugdhulp in Friesland wordt 
beschreven. Met de sluiting van de Woodbrookers is een lacune ontstaan in het Friese 
zorgaanbod. Wij delen de overtuiging van de centrumgemeente dat één of twee 
kleinschalige voorzieningen voor gesloten jeugdhulp in Friesland onderdeel moeten 
uitmaken van een dekkend zorglandschap in onze provincie, zo lang het landelijk 
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ingezette “streven naar nul” gesloten plaatsingen in 2030 nog niet gerealiseerd is. 
 
3: Vraag: 
Welke criteria hangt het college aan een zorginstelling voor de jeugdzorg? 
 
Antwoord: 
Wij volgen de criteria die daarvoor zijn gesteld in de wet en in de contract- en 
aanbestedingsvoorwaarden van SDF. Zoals aangegeven in het genoemde schrijven is bij 
deze specifieke contractering vanuit SDF/centrumgemeente bijzondere aandacht 
uitgegaan naar de kwalitatieve aspecten van veiligheid, personele bezetting en 
behandelmethodieken. 
 
4: Vraag: 
Zijn er jongeren uit onze gemeente die hier zijn geplaatst? 
 
Antwoord: 
Op dit moment niet. Wel hebben wij dit kalenderjaar cliënten geplaatst op basis van een 
maatwerkovereenkomst bij Elker (Groningen) die mogelijk voor deze Friese locatie in 
aanmerking waren gekomen. Deze optie bij Elker is alleen beschikbaar als er sprake is 
van onderbenutting in Groningen en Drenthe. 
 
4: Vraag: 
Is het college het eens met de PvdA dat een zorginstelling veilig moet zijn voor alle 
gebruikers? 
 
Antwoord: 
Ja.  
 


